
ZAPISNICA
zo 4. riadneho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dira22.l0.20lg

o 17,00 hod. v zasadadke obecn6ho fradu v Limbachu , Ul. sNp 55

Prftomni: JUDr. Jana Pl5kov6, Juraj Czinege, Mgr.ArtD. l3ubomir iechovid, Bc. Matej
Farbula, R6bert Hlavatovid ,Mgr. M6ria Krajcovidovd, Bc. Zuzana Lobikovrl,
Miriam Macekovii

Nepritomny: Daniel Steberla

Program zasadnutia:
1. Otvorenie

a. Schvrilenie programu rokovania
b. Vofba n6vrhovej komisie
c. Urdenie overovatefov z6pisnice
d. Urdenie zapisovatefa

2. Kontrola uzneseni ( od posledn6ho rokovania oz ll.6.2019)
3. Rokovania komisif obecn6ho zastupitel'stva - inform6cia azAvery (od posledndho

riadneho rokovania obecndho zastupitefsMa I1.6.2019 )
4. Ndvrh Dodatku i. 1 k vZN o vyske prispevkov v Skol:iich a v skolskych

zariadeniach zriadenfch Obcou Limbach
5. N{vrh vyhLisenie verejnej obchodnej srit'aZe na odpredaj pozemkov vo vlastnictve

obec Limbach parc.i. Slll;8112;81/3;8r/5; 8r/6; vsetkv k.ri. Limbach , pod
budovou LVD.

6. Doruien6 podania
a) Ziadost' manZelov Horvrithovcov o prenrijom pozemku parc.i. 164
o vymere 51 m2
b) Ziadost'Otta Sfkoru o vymenu pozemku - opiitovn6 prerokovanie

7. Rdzne
8. Interpel6cieposlancov
9. Ziner

K bodu 1: a/ Starostka obce otvorila 4. riadne zasadnutie Obecn(lho zastupitellstva a privitala
v5etkych pritomn;fch. SkonStatovala, Le zasadnutie.je uzn6Saniaschopn6. Nikto
zptitomnych nemal pripomienky k programu rokovania. Starostka dalan6sledne
hlasovat'

Hlasovanie: 8 pritomnych poslancov - za
0 prftomnych poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrLal sa

Uznesenie : B / 1 / OZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje program rokovania OZv srllade s pozv6nkou.

b/ Starostka navrhla zloZenie ndvrhovej komisie: JUDr. Jana Pl5kov6, Mgr. ArtD.Lubomir
Cechovid. N6sledne dalahlasovat'.

Hlasovanie: 8 prftomnychposlancov-z lg-0-0/
0 pritomnych poslancov - proti
0 prftomnych poslancov - zdrLal sa

/8-0-0/



Uznesenie : B/2/OZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje ndvrhovri komisiu v zlloZeni: JUDr. Jana pl$kov6,
Mgr. ArtD. Iubomir iechovii.

c/ Starostka navrhla overovatellov z6pisnice: Bc. Ztzanal.obikovii, Robert Hlavatovid.
N6sledne dala hlasovat'.

Hlasovanie: 8 pritomnych poslan cov _ za /g-0_0/
0 prftomnych poslancov - proti
0 prftomnfch poslancov - zdrZal sa

Uznesenie : B 13 I OZl20lg 122-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje overovatel'ov zfpisnice: Bc. Zuzana Lobikov6.
Robert Hlavatovii.

d/ Starostka navrhla ako zapisovatel'ku p. Katarinu Rybarovri. N6sledne dala hlasovat'.
Hlasovanie: 8 pritomnych poslan cov - z /g_0_0/

0 pritomnych poslancov - proti
0 prftomnych poslancov - zdrLal sa

Uznesenie z Bl 4/OZ/2019 122-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje zapisovatel'a zdpisnice zo 4. riadneho
zasadnutia OZ p. Katarinu Ryb6rovrl.

K bodu 2: Starostka informovala poslancov o plneni uzneseni z ostatn6ho zasadnutia OZ. Na z6,klade
poverenie zaslalavyztu bfvaldmu kontrol6rovi Ing. Alberto.rzi Bystridanovi na podanie
majetkov6ho priznania. Napriek vyzve ho do dneSndho df,a nedorudil. Rovnako zaslala list
p. O. Sykorovi, aby predloZil GP k svojmu podaniu. Tento bol obci dorudenf. Dalej
informovala, Lehlavn;f kontrol6r obce vykoniiva pravidelnr: kontrolnri dinnost'i mimo

rozsahu svojej kontrolnej dinnosti. Starostka dala hlasovat'.
Hlasovanie: 8 pritomnych poslan cov - za /g_0_0/

0 prftomnfch poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrZal sa

Uznesenie : A/|/OZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenf z posledn6ho
riadneho zasadnutia OZ di,a 11.6.2019.

K bodu 3: Starostka vyzvalapredsedov komisii o podanie inform6cie o dinnosti
jednotlivfch komisii. JUDr. Jana Pl5kovii informovala o dinnosti socirilnej komisie, ktor6
zasadala 2x. Na svojom zasadnuti sa zaoberala pripravou posedenie seniorov pri
prileZitosti Mesiaca ricty k star5im, pripravou kaZdorodn6ho stretnutia jubilantov, sfdasne
sa zaoberala rieSenim pomoci sociiilne slabSim rodinilm a ich probldmom v spolupr6ci
s dotknutymi org6nmi a organiziciami. Predsedkyia kultrirnej komisie p. Miriam
Macekovii informovala o ich dinnosti. V septembri sa zaoberali pripravou a samotnou
ridast'ou aprezentfuciou obce na pezinskom vinobrani . Pripravujri ridast'na divadelnom
predstaveni. Spolupracovali so soci6lnou komisiou na priprilve podujati.
Bc. Lobfkov6 informovala, Le stavebn6 komisia nezasadala. nakol'ko nebola poLiadavka

zo strany obce. Predseda Sportovej komisie Juraj Czinege infbrmoval, Le komisia
nezasadla, avSak pomrlha pri organizovani nohejbaloveho tumaja.
Predseda ekonomickej komisie Mgr. ArtD. Ilubomir iechoviri informoval, Ze ekonomick6
komisia nezasadala. Predseda komisie pre verejny poriadok Ec. Matej Farbula informoval,
Ze komisia rie5ila podanie obdana. BliZSie oboznftmiposlancov na d'alsom pracovnom



stretnuti poslancov. Starostka dala hlasovat,.
Hlasovanie: 8 prftomnfch poslancov -za t8-0-01

0 pritomnych poslancov - proti
0 pritomnfch poslancov - zdrZal sa

Uznesenie : Al2lOZl20l9 122-10
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie informfciu o tinnosti jednolivfch komisii
Obecndho zastupitel'stva za obdobie od posledn6ho riadneho zasadnutia OZ dia
1r.6.2019.

K bodu 4: Starostka predloZila n6vrh Dodatku d. 1 k VZN o qfske prir;pevkov v Skol6ch a Skolskych
zariadeniach zriadenych Obcou Limbach. Poslankyria Bc. I.obikovii mala pripomienku
k fixnej sadzbe - reLia /mesiac , ktoni schvrililo OZ namimoriadnom zasadn uti OZ vo
vySke 8,-€ - nie je jej zrejm.f vypodet. Navrhla zniLenie tejto reLiena 5,-€. poslankyria
Mgr.Krajdovidov6 liadadoplnit'tabul'ku o podty stravnikov v MS a ZS. poslanec
Mgr. ArtD' eechovid navrhol zniLit rdLiuna6,€-. Hlavnf kontrol6r vysvetlil, Ze
v jed6hiach, kde je viac stravnikov vych6 dzajt reLijne naklady na porovnatel'ne rovnakf

podet zamestnancov kuchyne men5f ako v jed6lni, kde je nLenej stravnikov. Z1rovei
navrhol schv6lit' tidinnost'Dodatku k VZN od 1.12.2019. Starostka dala hlasovat'najsk6r
o n6vrhu poslankyne Bc. Lobikovej, nilsledne o niivrhu posilanca Mgr.ArtD. eechorriea.
Hlasovanie: 3 pritomnych poslancov - za Bc.Farbula l3-l-41

Bc. f,obfkovf
Mgr. Krajioviiovri

I pritomnych poslancov - proti Miri:am Macekovf
4 prftomnych poslancov - zdfialsa JUDrr. ptskov{

R.Hl:avatovii
J.Czinege

Uznesenie : D / 1 / OZ/2019 /22 -10
Mgr. ArtD.techovii

Obecn6 zastupitel'stvo neschval'uje pripomienky k Ndvrhu Dodatku i. 1 k VzN o v,f5ke
prispevkov v Skolsch a Skolskrfch zariadeniach zriaden'fch Obcou Limbach: Zmena v S 3
ods. 6 v Eastitabulky ,,r1iia/mesiac" sa meni suma g,00 Eur na sumu 5,00 Eur.

Hlasovanie za n6vrh poslanca Mgr.ArtD. Lubomira iechovida.
Hlasovanie: 3 pritomn;fch poslancov - za Miriam Macekovri /3-l-4/

Bc. Lobikovr{
Mgr. ArtD. [ubomir iechovii

I prftomnych poslancov - proti Bc. Vtatej Farbula
4 pritomnfch poslancov - zdrL,al sa JUDr. pllkovr{

R.Hlarvatovii
J.Czinege

Uznesenie: D 12 | OZ/2019 122-10
Mgr. Krajioviiovd

obecn6 zastupitel'stvo neschval\e pripomienky k N6vrhu Dodatku i. 1 k vzN
vtfSke prispevkov v 5koldch a Skolsk'fch zariadeniach zriadernrich obcou Limbach:
Zmena v s 3 ods. G v iasti taburky ,,r6iialmesiac,, sa meni suma g,00 Eur na sumu G,00
Eur.

Hlasovanie: 8 pritomnych poslancov - za
0 pritomnych poslancov _ proti
0 pritomnych poslancov - zdrLal sa



Uznesenie: BIS/OZ|2VL9 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje pripomienky k Ndvrhu Dodatku i. I k VZN o ry5ke
prispevkov v Skokich a Skolskych zariadeniach zriadenjch Obcou Limbach:
Doplnenie bodu 3.) v zneniz,V $ 7 odsek 4) sa v pismene a) ifslo ,,15,. nahrridza ifslom

,30", a pdvodny bod 3.) sa meni na bod 4.)

Hlasovanie: 8 pritomnych poslancov _ za
0 prftomnych poslancov - proti
0 prftomnych poslancov - zdrial sa

Uznesenie z Bl 6/02/2019 122-10
Obecn6 zastupitel'sfvo schval'uje pripomienky k Ndvrhu Dodatku i. I k VZN o vy5ke
prispevkov v Skol:lch a Skolskfch zariadeniach zriadenych Obcou Limbach: Zmena
v bode 4.) v iasti,,a fiinnosf I.12.2019."

Hlasovanie: 8 prftomnych poslancov _ za
0 prftomnych poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrLal sa

Uznesenie : B/7 /OZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje nrivrh Dodatku i. I k V'ZN o vfske prfspevkov
v Skokich a Skolskych zariadeniach zriadenych Obcou Limbach s pripomienkami.

K bodu i. 5: Starostka informovala poslancov, Le v zmysle pracovndho st,retnutia poslancov k niivrhu
vyhl6senia verejnej obchodnej sft'aZe na odpredaj pozemkov pod bfvalym Hotelom
Limbach, vyzvala LVD, aby sa vyjadrili k n6jmu a odpredelju pozemkov do 30. 10.2019.
LVD poZiadalo listom o prediZenie lehoty do 15.ll.2}Ig.Na nasledujfcom zasadnutiOZ

starostka pod6 inform6cie o ich vyjadreni. N6sledne dala hl:rsovat'.
Hlasovanie: 8 pritomnych poslancov _ za lg_0-01

0 pritomnych poslancov - proti
0 prftomnych poslancov - zdrZal sa

Uznesenie z N3/OZ/2019 122-10
Obecn6 zastupiteltsfvo berie na vedomie informdciu starostky obce o stave rokovani

o uzavreti nrijomnej zmluvy s LVD.

K bodu 6: K dorudenym podaniam starostka uviedla nasledovn6:
a) manLeliaHorv6thovci, ktori poZiadali o pren6jom pozemku p.t,.l64budri odk6zani na

rokovanie s Evanjelickou cirkvou a.v., nakol'ko uvedeny pozemok je v jej vlastnictve.
b) O' Sfkora doloZil GP k svojej Ziadosti o z6menu pozemku. poslanec Bc. Farbula

navrhol, aby sa uveden6 najsk6r prerokovalo na pracovnom stretnutf poslancov.
N6sledne poslanci hlasovali.

Hlasovanie: 8 pritomn;ich poslan cov _ za /ll_0-01
0 pritomnych poslancov - proti
0 pritomnfch poslancov - zdrial sa

Uznesenie: N 4lOZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie Ziadost'Otta Sfkoru o vymenu pozemkov.

c) Starostka informovala p. stefana pog6nyho o vysporiadanie
pozemku, na ktorom m nie RO. NakoIkJ ,r"doloZil overenf Gp
s vlfkazom vymer , navr Ziadost' rovnako prerokovali po aorueeni



K bodu 7:

overen6ho GP. Poslanci zirovei navrhli poverit' starostku obce, na preverenie sriladu
skutodne vybudovanlch chodnikov a projektovej dokument6cie v lokalite
Machergut I.

Hlasovanie: 8 pritomnych poslan cov - za /8-0-0/
0 pritomnfch poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrZal sa

Uznesenie I Al5lOZl20l9 122-10
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie Ziadost'Mgr. pog6nyho.

Hlasovanie: 8 pritomnych poslancov -za /8-0-0/
0 prftomnych poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrLal sa

Uznesenie : C/|/OZ/2019 /22-10
Obecn6 zastupiteltstvo poveruje starostku obce na preverenie stavu chodnikov
v lokalite Machergut I.

d) Starostka informovala poslancov k podaniu p. Vladimira Macka - Ziadost'o pren6jom
dasti pozemku p.d. 1502 registta ,,E". k.ri. Limbach, o vymerc 65 m2 dobu neurd itu, Ze
v dase podania tejto Ziadosti nebol p. Macko jedinfm vlastnikom. Hlavn! kontrol6r
obce upozornTl, Leje potrebn6 opiitovne schv6lit' zdmer pren6jmu , nakoliko tento bol
schviileny len na jedn6ho vlastnika. Sridasne nie je moLndprediZit existujricu zmluvu
o pren6jme, je nutn6 :uzatvorit novri Preto je potrebnd p. Macka vyzvat, aby
o pren6jom poLiadal spolu s d alSfmi dvoma vlastnikmi nehnutellnosti. Poslanci navrhli
poverit' starostku, aby vyzvala p. Macka na podanie novej Ziadosti. Ndsledne dala
hlasovat'.
Hlasovanie: 8 prftomnych poslancov -za /g-0-01

0 prftomnych poslancov - proti
0 pritomnych poslancov - zdrZal sa

Uznesenie z C/2/OZ/2019 122-10
obecn6 zastupitel'stvo poveruje starostku obce, aby v,yzvala p. Macka na
doplnenie Ziadosti a jej zosrfladenie s priivnym stavorn k prfvnemu vzt'ahu
k dan6mu pozemku.

a) Starostka navrhla poslancom urdit'terminy pracovnfch stretnuti poslancov a upravit'
hodinu zadiatku 5. riadneho zasadnutia OZ naZiadost'hlavrn6ho konirol6ra. poslanci sa
dohodli na terminoch pracovnych stretnuti dria 5.1I.2019 o 17,00 hod a 26.II.2019
o 17,00 hod. a na zadiatku 5. riadneho zasadnutia OZ dira 10.12.2019 o 18,00 hod.

b) Poslanec Mgr. ArtD. Lubomir eechovid poLiadal starostku o vysvetlenie postupu obce
vo veci diernej stavby na pozemku bfval6ho Pulse Medical. Starostka vysvetlila
vzniknutu situdciu. Stavebny rirad vykonal 5t6tny stavebny dohl'ad, na ktorom vyzval
stavebnfka na doloZenie dokladov. Tento v stanovenej lehote stavebn6mu riradu
nedoloZil poZadovan6 dokumenty a preto stavebny urad, zaslal stavebnikovi vyzvu na
okamZit6 zastavenie nepovolenych stavebnychprirc. Yyzvasa obci vr6tila ako
neprevzatit rirad opiitovne zaslalvyzvu,ktor6 je momentlilne v dorudovacej lehote.

Starostka uviedla, Ze ak stavebnik neprevezme opat'vyzvu,bude mu dorudovand
prostrednictvomPZ. Obec postupuje v zmysle zftkonnych moZnosti. Starostka uviedla ,
Ze obec zaslala katastru Ziadost' o vr6tenie zfryisudo p6vodn6ho stavu. Na LV je
moment6lne dan|plomba. Prixny zirsttpcaobce Mgr. Martvori, Phd. uviedol, Ze so



KboduS:

K bodu 9:

zdpisorn sa musi r'ysporiadat' kataster. Nadriaden! orgiin katastru je katastr6lna
in5pekcia, ktory preveri zirpis v katastri. Mgr. Artb. de"tro,rie Ziada ookarnZite

nepovolen;ich_ stavieb. Mgr. avrhla umiestnit, na vjazd doducej k pulse Medical dopra azujricu v.jazdn:ikladnym

K bodu Interpel6cie poslancov :
a) ikov6 azdu na hlavnfzrkad iditel, idl6

b) 8,?f, 1,ffi Gastanovej
ul.

c) Poslanec R'Fllavatovid' liad.ao oslovenie pol'ovndho ,zdru1eniav Limbachu.a
odstrel diviakov, ktori sri premnoZeni a v hojnom poiite zach6dzajudo z6hradv intervil6ne obce

d) PoslankyiaMgr. Krajcovidov6 Liadaozaslanie vyzv,yn6jomcovi pohostinstva
u Corgoria na striktne dodrZiavanie otv6racich hodin, nakol'ko tieto absohitne
nedodlZiava a do neskorych nodnyich

e) Poslankyria M. Macekov6 Ziada umie ku ul. pri
vjazde do lokality Machergut IL z d6vo ch6dzajf naCitntorinsku ul_

rmovani, koho majri kontaktovat,, ked'potrebujri rieSit' probl6my

Starostka obce na zaver pod'akovala vsetkfm pritomnim z:a ridast,a ukondila
zasadnutie OZ.

V timbachu,22.l0.20lg
Zapisala : Katarina Rybrirov:i

Bc. Adriana iechoviiovri/^\ |
stdroitkh obce

I

\J, )Ovcrovatelia:

Bc. Zuz,ana Lobfkov6

u4

t,t' V'
t D t'

Robert Hlavatovii fl',"



Doplnenie ziipisnice poslankynou Lobikovou:

Bod Rdzne:
Poslanci rie5ili aktualiz6ciu 0zemn6ho pl6nu, kde bolo starostkou vysvelen6
poslancovi Farbulovi, 2e bude novy uzemny plan, nakol'ko uyprr.ou.nf 6zemnyi pl6n
Aurexu obsahoval chyby a nemohol byt'schviilenf, nebol priechod ny ia Okresnom
0rade odbore vyistavby . Poslankyna Lobikov6 poZiadaler starostt<u, aOy Uoti
poslancom pripraven6 sridasn6 podklady rizemn6ho pl6rru spolu s doplnkami, aby si
poslanci vedeli porovnat'stary a ods0hlaseny stav s novym planom.

Bod Interpel6cie poslancov -
Lobikova Ziadala o umiestnenie zrkadla konci Potocnej ulice pri g0'odbodke k
Estavele z hl'adiska bezpecnosti, nakol'ko toto cestou prech6dza dost'l'udi na bicykli.
(podl'a katastr6lnej mapy je to intraviliin obce)
Lobikov6 uviedla ot5zku k vypracovaniu zml0v pr6vnikmi, nakol'ko poslankyni
Krajdovidovej sa vystavovala v m6ji zmluva, boi vystavenf dodatok 6. 1, dodatok c,2 -
starostka uviedla, 2e zmluvy sa prer6bali kvoli kaiastru.
Lobikov6 U pius Petersen kontrolovali nddoby ci maj0
smetiaky p Acie,2e sa ber[ smeti aj od ob6anov,
ktori smeti smeti niekoho ineho.

p. Hlavatovid sa pyital na opravu cesty pri vstupe do Limbachu, ci ostane v takom
stave ako je, alebo bude upraven5, starostka informovalat,2e cesta sa bude cel6
realizovat'. starostke bolo z BSK prisl'riben6, ze cestu dokondia.

p. starostka podala inform6ciu k ostrovdeku zipsovania v Grinave -starostka rokovala
s BSK, okresnfm riradom. BSK nes0hlasl, dopravn! inziinier s tfm
nes0hlasi, okresnf urad si spravilo po svojom. timUasania sa musia zariad'ovat'do
pezinskeho pruhu. Skri5obn6 lehota tohto umiestnenia je do marca, potom sa s tym
bud0 zaoberat'.

p. Mackovicov6 informovala,2e na okresnom 0rade Ziadala,aby sa posunul
odbocovaci p do Pezinka, nakolko autoburs smeruluii z pezinka doLimbachu sa tke odbocit'. je potrebne aby bori flafu ob.anov z
Limbachu a o
p' Mackovicova sa informovala o stave budovy SilvSn, starostka informovala, 2e sapripravuje dokumentdcia na dotadnri vyzvu, ktor6 m6 prist'zadiatkom bud1tceho roka


